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Originally from Prince Albert, Saskatchewan, Kathleen Lohrenz Gable has dedicated herself to the pursuit of music as both a performer 
and a teacher. She has tirelessly worked to aid in the development of solo pianists, collaborative pianists, and singers.

Kathy received her Bachelor of Music from Wilfrid Laurier University. She received a Diploma in Lieder from the Franz Schubert Institute 
in Austria; her Fellowship from Trinity College in London; and Master of Music in Accompanying and Chamber Music from the University 
of Michigan. Her passion for passing on her musical knowledge led to opportunities to teach at many advanced institutions, including 
teaching Piano and Piano Pedagogy at the University of Michigan, spending time as a piano instructor at the famous Interlochen 
National Music Camp in Michigan, and teaching for Wilfrid Laurier University and the University of Windsor, before moving back to 
Saskatchewan to teach at the University of Saskatchewan.

Since 2006, Kathy has been invited to China on multiple occasions to perform and teach at universities and conservatories in Tianjin, 
Wuhan, and Lanzhou alongside her husband, bass-baritone Garry Gable. Over several return trips, Kathy has had the opportunity to 
develop strong ties with colleagues, resulting in lasting friendships. In 2009, Kathy was an official pianist for the World Saxophone 
Congress in Bangkok. In 2011, she was one of the judges for the National Piano Competition at the CFMTA convention, where she 
also performed, led workshops, and gave master classes. Alongside her continued performing and teaching, Kathy maintains a busy 
schedule of adjudicating national, provincial and local music festivals across Canada and in the United States.
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Kathleen Lohrenz Gable, qui est originaire de Prince Albert, en Saskatchewan, s’est consacrée à la musique en tant qu’interprète et 
professeure. Elle a travaillé sans relâche pour soutenir le développement des pianistes solistes, des pianistes accompagnateurs et des 
chanteurs.

Kathy a obtenu son baccalauréat en musique à l’Université Wilfrid Laurier. Elle a ensuite décroché un diplôme en Lieder de l’Institut 
Franz Schubert en Autriche, un Fellowship du Trinity College de Londres, ainsi qu’une maîtrise en accompagnement et musique de 
chambre de l’Université du Michigan. Sa passion pour la transmission du savoir musical lui a permis d’enseigner dans de nombreux 
établissements de haut niveau, notamment en piano et en pédagogie du piano à l’Université du Michigan. Elle a également été 
professeure de piano au célèbre camp musical national Interlochen dans le Michigan et a enseigné à l’Université Wilfrid Laurier et à 
l’Université de Windsor, avant de retourner en Saskatchewan pour se joindre à l’Université de la Saskatchewan.

Depuis 2006, Kathy a été invitée à plusieurs reprises en Chine pour se produire et enseigner dans des universités et conservatoires 
à Tianjin, Wuhan et Lanzhou, aux côtés de son mari, le baryton-basse Garry Gable. Au fil de ses nombreux séjours, des liens solides 
se sont tissés avec ses collègues, donnant naissance à des amitiés durables. En 2009, Kathy a été pianiste officielle pour le Congrès 
mondial de saxophone à Bangkok. En 2011, elle a été membre du jury du Concours national de piano du congrès de la FCAPM, où elle 
a également joué, dirigé des ateliers et donné des classes de maître. Parallèlement à sa carrière de concertiste et d’enseignante, Kathy 
a un emploi du temps chargé en tant que juge dans des festivals de musique nationaux, provinciaux et régionaux à travers le Canada 
et les États-Unis.
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